
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 14. september 2021 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva, Jens, Egon, Simon og Lars.  

 

1. Formalia: Lars blev valgt som referent. Elva dirigerede mødet. 

Referater fra 10. september blev godkendt med følgende bemærkning til punkt 9: Håndværkerne havde været i 

kælderen for at reparere toilettet, ikke for bare at benytte det. 

2. El: Afdelingen har modtaget besked om, at gadelys på vores område ikke længere skal være koblet på det 

offentlige elnet, men på afdelingens måler. Det er uvist hvad det betyder økonomisk. 

3. Formandsmøde: Statens kunstfold har bevilliget 756.625 kr. til fornyelse af multibanen med bl.a. siddepladser. 

Det er planen at det skal stå færdigt i maj 2022. 

4. Juletræ: Afdeling 8 har fået tilbudt juletræet, der står på toppen af højhuset i afdeling 14, der skal rives ned. 

Det koster 40.000 kr. at få det flyttet, hvilket afdelingsbestyrelsen ønsker uddybet. Elva undersøger sagen.  

5. Repræsentantskabsmøde: Hele afdelingsbestyrelsen deltager i Ungdomsbos repræsentantskabsmøde den 23. 

september. I anledning af Ungdomsbos jubilæum, arrangeres der reception den 2. december 2021 i Musikhuset. 

6. Kælderrum: Der er sat sedler op om kælderrum i alle opgange, og der er også kommet enkelte 

tilbagemeldinger om vand i kælderrum og ønsker til nye rum. Der er endnu ikke lavet plantegninger af 

kælderrummene. 

Punktet tages op på næste møde, hvor bogen med beboerønsker og evt. plantegninger medbringes.  

7. Nærpolitistation: Nærpolitistationen blev indviet den 13. september, hvor Elva deltog.  

8. Fritidsudvalg: Afdelingsbestyrelsen blev orienteret om fritidsudvalgets aktiviteter.  

9. Rengøring: Jens foreslog en pris for rengøring i kælderen på 200 kr. pr. måned + moms, og at det sker på 

faktura. Afdelingsbestyrelsen godkendte forslaget med virkning fra maj måned og med dobbelt betaling for første 

gang på grund af omfattende startrengøring. 

10. Eventuelt: Der bliver indkaldt til beboermøde den 29. september i Krydset for alle beboere på Stengårdsvej.  

 

Mødet sluttede kl. 20.35. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


